
PROTOKOŁ NR LXII/2022
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyla się w dniu 9 grudnia 2022 roku.

Ad.1

0 godzinie 10QQ Przewodniczący Rady Mięjskią w Jędrzęjowie Robert Knik otworzył
obrady    LXIl    sesji    Rady    Mięjskiej    w    Jędrzęjowie.    Przewodniczący    Rady    powita\tał
zaproszonych  gości,  radnych,  bumistrza,  naczelników  Urzędu  Mięjskiego  w  Jędrzęjowie,
kierowników j ednostdc orgarizacyj nych gminy oraz sołtysów.

Ad2

Przewodniczący  R.   Kmk  stwierdził,  że  w  posiedzeniu  bierze  udział   19  radnych
i orzekł, że jest to quorum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Przewodniczący R.  Kruk zgłosił kandydaturę radnego A. Błaszkiewicza na sekretarza obrad
LXIl seąji Rady Miejskiej w Jędrzęjowie.
Imych kandydatur nie zgłoszono.
Radny A Błaszkiewicz wyraził zgodę na kandydowanie.
Plzewodniczący  R  Kmk  poddał  pod  głosowanie  kandydaturę  radnego  A.  Błasżkiewicza
na sekretarza obrad LXIl sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie:

W głosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.

Za                                    -            18 g]osów
Plzeciw                      -            O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów
1 radny nie odda] gbsu

Rada  Mięjska w  Jędrzęjowie  wybrała  radnego A  Błaszkiewicza na  sekretarza  obrad  LXII
sse§ji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie.

Ad3

Porzadek obrad:

1.    Otwarcie sesji.

2.    Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie  protokołów z  LX  sesii  Rady  Miejskięj  w  Jędrzęjowie  z  dnia  28paździemika

2022  roku  oraz  Lxl  nadzwycząjnęj   seąji  Rady  Miejskięj  w  Jędrzejowie  z  dnia  23
listopada 2022 roku

5.    Sprawozdanie z działalności Burmistr2a między sesjami.
6.   Infbmaęja   o   realizaqji   uchwał   podjętych   na   sesji   Rady   Mięjskiej   w   Jędrzęjowie

w dniu 28 paździemika 2022 roku.
7.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok.



8.   Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata
2022 -2032.

9.   Uchwała  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  do  celów wymiani podatku  rolnego  w
roku 2023.

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej  w Jędrzejowie
na 2023 rok.

11. Uchwała  w  sprawie   określenia  stawki  za   1   kilometr  przebiegu  pojazdu  w  Gminie
Jędrzejów  do  obliczenia  zwrotu  kosztów jednorazowego  przewozu  dzieci/  młodzieży/
uczniów na rok szkolny 2022/2023 .

12. Uchwała   w   sprawie   przyznania   dopłaty   do   taryfir   dla   zbiorowego   odprowadzania
ścieków.

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.
15. Uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu publicznego lokalu

miesżkalnego stanowiącego własność komunalną.
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy.
17. Spravv różne.
18. Zanrięcie obrad.

Przewodniczący   R.   Knik   poinformował,   że   do   Biua   Rady   w   ustawowym   teminie

po  zatwierdzeniu  porządku  obrad  wpłynął  projekt  uchwały   w  sprawie  pokrycia  części
kosztów  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  z  dochodów  własnych  niepochodzących
z pobranej  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  Dodał,  że w/w uchwała była
omawiana na poszczególnych komisjach stałych Rady Miejskiej.

Pizewodniczący   R   Kruk   zaproponowal   zmiany   w   porządku   obrad   i   dodanie
po dotychczasowym pkt 16 dodatkowej uchwab tj.:
-  uchwały  w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami  komunalnymi
z  dochodów  własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.

Uwzg]ędniając powyższą propozycję Przewodniczący R. Kruk przedstawi] następującą
propozycję dotyczącą ostatecznego ksztaltu porządku obrad po zmianach:

1.    Otwarcie sesji.

2.    Stwierdzenie quorum, powołanie sekretar2a obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie protokołów z LX sesji Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie z dnia 28  paździemika

2022  roku  oraz  Lxl  nadzwyczajnej   sesji  Rady  Miejskiej  w  Jędrzejowie  z  dnia  23
listopada 2022 roku.

5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami.
6.   Infomacja  o   realizacji   uchwał   podjętych   na   sesji   Rady   Miejskiej   w  Jędrzejowie

w dniu 28 października 2022 roku.
7.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok.



8.   Uchwała w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta i Gminy Jędrzejów na
lata 2022 -2032.

9.  Uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu Żyta do celów wymiaru podatku rolnego w
roku 2023 .

10.Uchwała   w   sprawie   zatwierdzenia   planów   pracy   Komisji   Rady   Miejskiej   w
Jędrzejowie
na 2023 rok.

11. Uchwała  w  sprawie  określenia  stawki  za  1  kilometr  przebiegu  pojazdu  w  Gminie
Jędrzejów do obliczenia zwrotu kosztów jednorazowego przewozu dzieci/ młodzieży/
uczniów na rok szkolny 2022/2023.

12. Uchwała  w  sprawie  przyznania  dopłaty  do  taryS  dla  zbiorowego  odprowadzaria
ścieków.

13.Uchwała   w   sprawie    wyrażenia   zgody   na   nabycie   nieruchomości    do   zasobu
komunalnego.

14.Uchwała   w   sprawie    wyrażenia   zgody   na   nabycie   nieruchomości    do   zasobu
komunalnego.

15. Uchwała  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  w  drodze  przetargu  publiczmego
lokalu mieszkalnego stanowiącego własność komunalną.

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy.
17. Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi

z   dochodów   własnych   niepochodzących   z   pobranej   opłaty   za   gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

18. Sprawy różne.
19. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący K Kruk  poprosił o potwierdzenie quorum.

W glosowaniu nad wnioskiem w sprawie wprowadzenia do porządku obrad w pkt.  17
projektu uchwaD wzięlo udzial 20 radnych.
Wniosek  Przewodniczącego  R.   Knika  został  jednogłośnie  przyjęty  przez  Radę  Miejską
w  Jędrzejowie  dot.   wprowadzenia  projektu  uchwaływ  sprawie  pokrycia  części  kosztów
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzyma]o się          -              O g]osów

Przewodniczący R. Knik poddał pod głosowanie zmieniony porządek.

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła zmieniony porządek obrad.



Ad.4
Przyjęcie protokołów z LX sesji Rady Mięjskięj  w Jędrzęjowie z dnia 28 października 2022
roku oraz Lxl nadzwycząjnęj  sesji Rady Mięjskięj  w Jędrzęjowie z dnia 23  listopada 2022
roku

W  glosowaniu  nad  przyjęciem  protoko]u  z  LX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Jędizejowie
z dnia 28 października 2022 roku, wzięlo udzia] 20 radnych.

Za                                  -            20 glosów

##al.sb   :    :#
Rada Mięjska jednogłośnie przyjęła protokół z LX seąji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie z dnia
28 paździemika 2022r., uwaE nie wnoszac.

TW  glosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu  z  Lxl  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia 23 ]istopada 2022 roku, wzięlo udzial 20 radnych.

Za                                   -            20 glosów

##d.stę   :    :#
Rada Mięjska jednogłośnie przyjęła protokół z Lxl seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia
23 listopada 2022r., uwas nie wnoszac.

Ad5
Rada   Mięjska   w   Jędrzęjowie   przyjęła   sprawozdanie   z   działalności   Burmistrza  między
sesjami, uwag nie wnoszac.

Ad.6
Rada Miejska w Jędrzęjowie przyjęła informaęję o realizaęji uchwał podjętych na sesji Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie w dniu 28 paździemika 2022 roku., uwag nie wnoszac.

Ad.7
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok.

Przewodniczący   R.   Kruk   poprosił   Bumistrza   Pana   M.   Piszcżka   o   omówienie   zmiann
w budżecie. Burmistrz M. Piszczek wprowadził autopoprawki do prQjektu uchwały wyjaśnił,
że zmnięjsza się dział 900 rozdział 90095  §  6050 o kwotę  765 425  zł i zwiększąją się dwa
dzi.ały dział 600 rozdział 60016  §  6050 o kwotę  545 202 zł i zwiększa się dział 900 rozdział
9005  §  6050  o  kwotę  220 233  zł.  Dodał,  że  zmnięjszeniu  ulegąją  wydatki  na  inwestyęje
wodno-kanalizacyjne,  które  zostały  zakończone  na  ten  rok.   Inwestyęje  te  które   zostały
zaplanowane zostały  zredizowane.  Powstałe  oszczędności można przełożyć na dwie rzeczy

ti.    kwota   220000    zł   na   prQjekt   odnawialnych   źródeł    energii.    Jednocześnie    dodał,
że  w  umowie  jest  zawarte,  iż  7  miesięcy  jest  to  czas  realizaęji  od  podpisania  umowy.
Kolejnym zadaniem związmy z kwotą 545 202 zł to jest modemizaQja starodroża K-78 Sudół



- Prząsław zakres  modemizacji  to  1 700 m.  Jednocześrie  budowana jest  ścieżka rowerowa

łącząca woj . Świętokrzyskie z woj . Śląskim.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 20 i.adnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
i gminy na 2022 rok, następującą ilością g]osów:

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXII/493/22 w zalączeniu do protoko]u.

Ad.8
Uchwała  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Jędrzejów  na  lata
2022 - 2032.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzia] 20 radnych.
Rada   Miejska  w   Jędrzejowie   powzięla   uchwa]ę   w   sprawie  Wie]o]etniej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów  na lata 2022 - 2032, następującą ilością glosów:

1.          Za                                    -            20 g]osów
2.          Przeciw                                         O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXII/494/22 w za]ączeniu do protoko]u.

Ad.9
Uchwała w sprawie obniżenia ceny  skupu żyta do celów wymiam podathi rolnego w roku
2023.
Przewodniczący     R.     Kmk     poinfomował,     że     do     Bium     Rady     wpłynęło     pismo
Świętokrzyskiej  lzby Rolniczej  w Kielcach,  która pozytywnie  opiniuje  obniżkę ceny  skupu
Zytazajedenkwintal.
Bumistrz  Pan  M.  Piszczek  w  z`hńązku  z  przeprowadzonymi  dyskusjami  na  Komisjach
Stałych  Rady  Miejskiej  wprowadził  autopoprawkę  do  projelm]  uchwały  w  §  1  uchwały  tj.
ostatni wers z kwoty 74,05 zł za 1 dt 58,00 zł za 1 dt.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędmejowie  powzięla uchwa]ę w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu żyta
do celów wymiaru podatku rolnego w roku 2023, następującą ilością g]osów:

1.          Za                                   -            20 glosów
2.          Przeciw                                          O g[osów
3.          Wstrzymalo się          -              O g]osów
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Powzięta Uchwala Nr LXII/495/22 w zalączeniu do protoko[u.

Ad.10
Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Jędrzejowie
na 2023 rok.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie zatwierdzenia pLanów pracy
Komisji Rady Miejskiej w Jędrzejowie na 2023 rok. następującą i]ością g]osów:

1.          Za                                    -            20 g]osów
2.          Przeciw                                         O glosów
3.          Wst[zymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXII/496/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 11
Uchwała w sprawie określenia stawki za  1  kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Jędrzejów
do obliczenia zwrotu kosztów jednorazowego przewozu dzieci/ młodzieży/ uczniów na rok
szkolny 2022/2023 .

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa[ę  w  sprawie  okneślenia  stawki  za  1
ki]ometr   przebiegu   pojazdu   w   Gminie   Jędrzejów   do   obliczenia   zwrotu   kosztów

jednorazowego   przewozu   dzieci/   mlodzieży/   uczniów   na   rok   szko]ny   2022/2023,
następującą ilością glosów:

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXII/497/22 w za]ączeniu do protoko]u.

Ad. 12
Uchwała w sprawie przyznania dopłaty do taryS dla zbiorowego odprowadzania ścieków.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzia] 20 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzięla uchwalęw sprawie przyznania dop]aty do taTyS
dla zbiorowego odprowadzania ścieków, następującą i]ością glosów:

1.Za
2.          Przeciw

-            17 glosów
0 g]Osów
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3.          Wstrzymalo się          -            3 glosów

Powzięta Uchwala Nr LXII/498/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 13
Uchwała w sprawie wyrażeria zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości do zasobu komunaLnego, następującą i]ością glosów:

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXII/499/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 14
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości do zasobu komuna]nego, następującą ilością g]osów:

1.          Za                                    -            20 głosów
2.          Przeciw                                          O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr LXII/500/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 15
Uchwała  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  w  drodze  przetargu  publicznego  lokalu
miesżkalnego stanowiącego własność komunalną.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie przeznaczenia do sprzedaży
w    drodze    przetargu    pub]icznego    lokalu    mieszkalnego    stanowiącego    wlasność
komunalną, następującą ilością g]osów:

1.          Za                                    -            20 g]osów
2.          Przeciw                                         O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXII/501/22 w zalączeniu do protoko]u.
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Ad. 16
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie wymżenia zgody na zawarcie
kolejnych umów najmu i dzieiźawy, następującą i]ością g]osów:

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXII/502/22 w za]ączeniu do protoko]u.

Ad. 17
Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi
z  dochodów  własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.

Głos  zabrał  Radny  W.  Kędra,  zapytał  Burmistrza  M.  Piszczka jak  dalej  będzie  wyglądała
sytuacja   z   odbiorem   odpadów   komunalnych.    Bumistrz   wyjaśnił,    że   co    do    zasad
to  nie  ulegają  zmianie.  Jesteśmy  już  po  przetargu  gdzie  okazuje  się,  że  cena  nie  ulegnie
wzrostowi.   Obciążenia   po   stronie   budżetu   wynoszą   2 600 000   zł  jednocześnie   dodał,
że odpadów z roku na rok przybywa a uzyskana cena z przetargu pozwala na utrzymanie cen
na  obecnym  poziomie.  Ponadto  jest  duża  szansa  na  zmniejszenie  dopłat  jakie  obciążąją
budżet.    W   dalszej    części   radny    W.    Kędra   zapytał   jak   obecnie   wygląda   sytuacja
ze  ściągalnością  opłat  za  odbiór  odpadów.  Bumistrz  poinfomował,  że  na  chwilę  obecną
wprowadzony dodatek węglowy powoduje to, że są składane nowe deklaracje „śmieciowe".
Przewodniczący R.  Knik zapytał czy  w chwili wejścia nowego podmiotu mieszkańcy  będą
musieli składać nowe deklaracje.  Bumistrz wyjaśnił, że nie ma potrzeby  składania nowych
deklaracji   co  także  potwierdził  Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  i   Gospodarki   Gruntami
W. Abramowicz.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzię]a  uchwa]ę  w  spi.awie  pokrycia  części  kosztów
gospodarowania   odpadami   komunalnymi   z   dochodów   wlasnych   niepochodzących
z  pobranej   opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komuna]nymi,  następującą  i]ością
glosów:

Za                                   -            20 g]osów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXII/503/22 w zalączeniu do protokolu.



Przewodniczący K Kruk zarządził 30 minutową przerwę w obradach.

Ad. 18
Sprawy różne.

Głos  zabrał  radny  W.  Król  pytając  Bumistrza  M.  Piszcżka jak  wygląda  sprawa  dodatków
węglowych,  a  dokładniej  jak  są  wypłacane,  ile  zostało  złożonych  wniosków.  Kolejnym
pytaniem było jak wygląda sytuacja ze sprzedażą węgla przez gminę. Bumistrz M. Piszczek
wyjaśnił,   Że  jeśli   chodzi   o   dodatek   węglowy   na   dzień   dzisiejszy   to   z   deklarowanych
16 000 000  zł  dostaliśmy   11000 000  zł,  także  brakuje  ok.   5 000 000  zł  aby  zrealizować
wszystkie  wnioski.  Wypłaty  są  chronologicznie  zgodnie  ze  złożonymi  wnioskami  obecnie
wypłacane są wnioski z 20 wiześnia. Po 9 grudnia ma wpłynąć kolejna transza od Wojewody.
Radny   W.   Król   zapytał   czy   będzie   zwoływana  kolejna   sesja  aby   wprowadzić   zmiany
do budżetu. Bumistrz wyjaśnił, że kwota 16 000 000 zł została już wprowadzona do budżetu,
ponieważ jest to kwota o jaką wnioskowała gmina.  Odnosząc się do kwestii handlu węglem
to  pierwsze  104  tony  zostały  przywiezione  we  wtorek,  kolejne  66  tony  także  zostały już
przywiezione   33   tony   ekogrosżku   oraz   33   tony   orzecha.   Jest   to   oczywiście   kropla
w  morzu,  ponieważ  jest  2awnioskowane  2 500  ton  w  pierwszej  transzy.  Złożonych  jest
powyżej 2 tyś wniosków co daje narn ok. 6 000 ton zapotrzebowania. Podpisana jest obecnie
umowa z fimą „Karbonex". W dalszej części głos zabrał radny M. Skrzypiec kierując pytanie
do  Bumistrza o  skrzyżowanie ul.  Reymonta z ul.  Okrzei  gdzie występują ubytki  w jezdni.
Bumistrz wyjaśnił,  że jest  tam problem z podbudowa  i  remonty - usuwanie ubytków jest
realizowane    regulamie.    Głos    zabrał    radny    G.    Kuśmierz,    który    skierował    pytanie
do Bumistrza pytąjąc jak wygląda sytuacja z rozprowadzaniem intemetu na terenie gminy.
Kolejne  pytanie  dotyczy  dokończenia  budowy  chodnika  w  miejscowości  Brynica  Sucha.
Burmistrz  odpowiedział,  że  jest  to  droga  powiatowa  i  jak  uząd  gminy  możemy  tylko
wystąpić  z  zapytaniem  do  ZDP.  Radny   G.  Kuśmierz  poruszył  temat,  że  przy  rieździe
od stacji paliw Orlen tworzy się 2astój  wody. W dalszej  części zapytał jak wygląda sytuacja
przebudowy drogi w miejscowości Skroniów Mały i Książe Skroniów gdzie miały być środki
z   tzw.   „powodziówek".   Kolejną   kwestią   podniesioną   przez   radnego   to   jest   problem
z   odświeżariem   rożkładów  jazdy   na   przystankach   autobusowych.   Bumistrz   wyjaśnił,
że  od  roku  fiinkcjonuje  aplikacja  oraz  zakładka  na  stronie  uzędu  gdzie  wprowadzane
są aktualne rozkłady jazdy jednocześnie przeprowadzając prezentację  fimkcjonującej  strony
na rzutniku.  Głos zabrała pani sołtys z sołectwa Lasków, która stwierdziła, że osoby starsze
nie   potrafią   korzystać   z   intemetu   dlatego   powinny   być   rozwieszane   rozkłady   jazdy
na  przystankach.   Bumistrz  wyjaśnił,   że   rozwieszanie   rożkładów  jazdy  jest   po   stronie
przewoźników. W dalszej  części pani  sołtys stwierdziła, że niektóre busy nie zatrzymują się
na    przystankach,     ponieważ     nie     wykupili     tego     przystanku.     Bumistrz     wyjaśnił,
że   to   przewoźnik   określa  w  rozkładzie  jazdy   na  których  przystankach   się   zatrzymuje
ponieważ   za   każdy   przystanek   musi   zapłacić.    Bumistrz   odnosząc    się    do   kwestii
rozprowadzaniu  intemetu  światłowodowego   poinformował,   że  jest  to  po   stronie   fimy
prywatnej  zewnętrznej.  Gmina przeprowadzała  spotkanie  tylko  na prośbę  fimy NEXERA.
Odnosząc  się do remontu dróg Bumistrz wyjaśnił, że ponowione zostały wnioski ale żadna
gmina  nie  dostała  dofinansowania  z  „powodziówek".   Dlatego  na  dzień  dzisiejszy  tylko
i wyłącznie z wkładów własnych będą na bieżąco przeprowadzane remonty.

Ad. 19
Zanrięcie obrad.



Przewodniczący   R.   Kmk   zamknął   LXIl   sesję   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie
o godz.11.30.

Pro[okołowała

•.jJL
Barbara Gola

Załaczniki:
1 .  Lista obecności.
2. Podyęte uchwały
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